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INTERPELACJA 

dotyczy: ochrony ulicy Nad Spławką 

 Dziękując za odpowiedź na interpelację w sprawie inwestycji wokół ulicy Nad Spławką proszę jednak 

o konkretne  uzupełnienie odpowiedzi.  

Czy ulica Nad Spławką będzie ulicą przelotową łączącą ulice Krzywoustego z Ostrowską? Jeżeli nie, to 

w jaki sposób miasto zabezpieczy interesy mieszkańców ulicy Nad Spławką, której rozmiar jest 

przystosowany do ruchu lokalnego? 

Jaka jest docelowa ilość stacji paliw na tym terenie? 

Dlaczego nie został przedstawiony mpzp dla tego obszaru, który chroniłby mieszkańców?  


